
Jaarverslag MR 2022-2023  

Dit schooljaar is de MR 6 keer voor een vergadering bij elkaar geweest (okt, nov, jan, maart, 

mei en juni).  
Vanwege de ziekte van haar man, is Mariska de laatste periode vervangen door Nicole 

Groenenstein. 
De Functie-indeling MR voor dit jaar was  als volgt:  

 

Geleding Naam rol 

leerkrachten Esther Verkerk 
 

Secretaris 

 Mariska Rijm 
 

Afgevaardigde GMR 

 Nicole Groenenstein Deels in de MR ter 
vervanging van Mariska 

ouders Luciënne Stolk 
 

Voorzitter + 
afgevaardigde GMR 

 Ard Rijlaarsdam Penningmeester  

 
 

Onderstaande punten zijn behandeld, gepland en besproken tijdens de vergaderingen:  
 

- Het jaarverslag en het jaarplan zijn op de website geplaatst.  

- Er is veel contact geweest met de directie. De directeur is bij veel vergaderingen 
(deels) aanwezig geweest.  

- Het huishoudelijk regelement is ondertekend. 

- De MR is op de hoogte gebracht van het traject van GWGB+ (Goed Worden, Goed 
Blijven+) 

- Het Coronaprotocol is begin dit schooljaar besproken in de MR. 

- De vrijwillige ouderbijdrage is verhoogd met instemming van de MR. 

- De situatie rond de sluiting van de Ichthus en de instroom van kinderen van de Ichthus 
op de Rehoboth is besproken. De Rehoboth MR was bij infomiddagen voor Ichthus 
ouders aanwezig. De MR van de Rehobothschool heeft de leiding genomen in de GMR 

om bij het toezichthoudend bestuur aan te dringen op een extern onderzoek omtrent 
de sluiting van de Ichthus. Wat is hier gebeurd en hoe kunnen we verder? Het 
toezichthoudend bestuur is overtuigd. Er gaat een extern cultuur onderzoek 

plaatsvinden. 

- Er is een leerlingenraad opgericht en er zijn al verschillende vergaderingen geweest. 

- De begroting is besproken en de MR heeft haar adviesrecht gebruikt. 

- De inspectie is een tweede keer op bezoek geweest bij het bestuur van LEV en heeft 
een referentie onderzoek uitgevoerd op de Rehoboth. De MR is op de hoogte gebracht 
van de bevindingen van de inspectie. 

- Er is uitleg geweest door de directeur over de schoolzelfevaluatie n.a.v. CITO. 

- De commotie onder ouders over de SRV lessen (lentekriebels) is besproken. 

- In april is de kascontrole op inkomsten en uitgaven van de vrijwillige ouderbijdrage 
uitgevoerd door Ard Rijlaarsdam samen met OR-lid Birgitta van Santen. De OR kijkt 
naar een nieuwe manier van verdelen van een deel van het geld, waarbij iedere klas 

bijvoorbeeld een budget krijgt voor het schooljaar.  

- Een lid van de MR is aanwezig geweest bij de sollicitatiegesprekken van nieuwe 
leerkrachten en een IB-er. 

- Er is een audit geweest, de uitkomsten en de acties daarop zijn besproken in de MR. 

- Het SOP is besproken.  

- De tevredenheidspeilingen (leerlingen, ouders, team) zijn besproken.  



- Het schooljaarplan incl het nascholingsplan, is besproken en heeft de MR mee 
ingestemd. 

- Het vakantierooster is besproken en de MR heeft haar adviesrecht gebruikt. 

- Het formatieplan is besproken, de leerkrachtgeleding heeft hiermee ingestemd.  

- Er is een abonnement op de MR academy voor alle scholen van de stichting en maken 
hier gebruik van. 

- De lijst ‘informatie bevoegd gezag naar MR/GMR’ is gevolgd. 

- Luciënne Stolk en (deels) Mariska Rijm zijn als afvaardiging van de MR van de 
Rehobothschool aanwezig geweest bij GMR-vergaderingen. 

 
 

Doelen en actiepunten voor het cursusjaar 2023-2024 
 

- Opstellen jaarplan 2023-2024  

- Het jaarplan op het Ouderportaal zetten. 

- Vacature uitzetten voor nieuwe MR ouder voor het schooljaar 2024/2025 ivm vertrek 
Lucienne. 

- De lijst volgen van Informatie van het bevoegd gezag naar MR/GMR 

- Het contact met de ouderraad onderhouden 

- Het huishoudelijk reglement moet worden bijgehouden. 

- Het jaarplan blijft een vast agendapunt, zodat de doelen behaald kunnen worden. 

- Bespreken van de CITO (schoolzelfevaluatie): wat zijn de trends en wat gebeurt ermee 
in de klas? 

- We volgen de PR commissie en de instroom van nieuwe leerlingen.  

- In januari wordt in samenwerking met iemand van de ouderraad de kascontrole 
uitgevoerd op de inkomsten en uitgaven van de vrijwillige ouderbijdrage. 

- Toezien op de actualiteit en voortgang van de ARBO-documenten: komend jaar een 
nieuw Schoolveiligheidsplan. 

- Bijwonen van eventuele sollicitatiegesprekken. 

- Een afvaardiging van de MR gaat naar de GMR-vergadering 

- Berichten die binnenkomen via de mail worden besproken en beantwoord. 

- Zorgplan (komend jaar een nieuwe versie) bespreken en instemmen. 

- Advies geven inzake het vakantierooster. 

- Schooljaarplan incl nascholingsplan bespreken en instemmen.  

- Formatieplan bespreken en instemmen. 

- Actief gebruik van de MR academie. Elke vergadering een onderdeel bespreken en 
kijken hoe we dit kunnen toepassen op onze MR. 

- Als MR contact houden met de achterban. In de teamvergaderingen een terugkoppeling 
geven van de MR vergaderingen en indien mogelijk een stukje in de nieuwsbrief 
plaatsen.  


